
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
 
Sted:  hos Kim Vestergaard, Skovbakkevej 13, Viborg. 
Tidspunkt: tirsdag den 22. april 2004 kl. 20.00 
Tilstede: Lars Kaasgaard, Jens Anton Dalgaard, Henning Thomsen og Kim Vestergaard 
 
1. Konstituering og status fra generalforsamling 
2. Status for etablering af fællesarealerne 
3. Etableringsudvalget 
4. Økonomi 
5. Eventuelt 
6. Næste Møde 
 
ad 1. Konstituering og status fra generalforsamling.
 
Bestyrelsen konstituerede sig med Lars Kaasgaard som formand, Jens Anton Dalgaard som 
næstformand, Henning Thomsen som kasserer, Kim Vestergaard som sekretær og Henrik 
Lauridsen som medlem uden portefølje. 
 
Bestyrelsen var enige i opfattelsen af at generalforsamlingen var gået godt. 
 
ad 2. Status for etablering af fællesarealerne. 
 
Der er løbende indkommet en del kommentarer om den pt mangelfulde udførelse af etable-
ringsentreprisen. Detaljerne er særdeles mangelfulde flere steder, og græsset trænger meget 
voldsomt til gødning. 
 
Henning Thomsen har aftalt en gennemgang af arealerne sammen med Villy Madsen, VM-
Anlæg onsdag d.14 maj – Kim Vestergaard deltager ligeledes i denne gennemgang. 
 
Notits fra gennemgangen: Villy Madsen var meget imødekommende og tilkendegav enighed 
i stort set alle de påpegede punkter. Efter hans udsagn er VM-Anlæg’s plan at gå igang i løbet 
af ca. 14 dage med færdigetableringen og gødskningen – de er dog meget afhængige af vejret, 
idet det kræver 4-5 dages forudgående tørvejr inden de kan køre med maskiner på arealerne. 
Efter aftale får bestyrelsen foretaget en jordprøve af arealet ved legepladsen, således at en 
korrekt gødskningsplan kan laves (Kim V. har taget prøven og indleveret den til analyse hos 
Hedeselskabet). 
Der var enkelte steder, hvor skelpæle umiddelbar ikke var synlige, bl.a. i området bag nr. 108 
og 110. 
 
Henning arbejder videre på at indhente tilbud på en beplantningsentreprise fra VM.  
 
Der skal indhentes tilbud på vedligehold af græsarealerne – i første omgang indhentes tilbud 
fra VM-Anlæg, idet de skal slå græsset de første 2 gange. 
 
ad 3. Etableringsudvalget.
 
Udvalget arbejder med at konkretisere planerne for etablering. 
Fra bestyrelsen blev Henrik Lauridsen udpeget som repræsentant i etableringsudvalget. 
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ad 4. Økonomi.
 
Henning Thomsen oplyste at der siden sidste møde var blevet betalt følgende regninger: 

• Kr.  542,00 Pælebor til hegn ved legeplads. 
• Kr.  315,00 Udgifter til girokort. 
• Kr.  649,00 Arbejdsskadeforsikring. 
• Kr.  1.257,25 Ansvarsforsikring. 
• Kr.  500,00 Houlkær nyt. 
• Kr.  515,53 Snerydning februar. 

 
ad 5. Eventuelt.
 
Kommunen kontaktes vedr. følgende punkter: 

• Fjernelse af brøndringe ved sivevej. 
• Reparation af hul i sivevej. 
• Bøjet gadelampe overfor nr 31. 
• Det fra kommunen planlagte flisebump på stamvejen flyttes hen til stikvejen 2-50, så-

ledes at det vil kunne fungere som passagefelt til arealet ved legepladsen. 
• Fremskaffe tidspunkt for færdiggørelse af belægning på stikvej 3-35. 
• Ejeren af nr 83 har stadig ikke etableret sin hæk korrekt – Svend Åge Smidt bør tage 

aktion. 
 

Bestyrelsen fremskaffer ”Knallertkørsel forbudt” og ”hunde i snor” skilte til opstilling ved 
indgangene til grundejerforeningens arealer. Ligeledes fremskaffes skilte af typen ”Børn – 
pas på os” til opstilling i begge ender af stamvejen. 
 
Kim Vestergaard forsøger at finde det forsvundne skraldespandsstativ der var opstillet ved 
legepladsen. 
 
ad 6. Næste møde.
 
Næste møde aftaltes til tirsdag den 10. juni kl. 20.00 hos Henning Thomsen, Skovbakkevej 
70, Viborg. 
 
 
Mødet hævet. 
 
Kim Vestergaard 
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